

ORDERS OF REFERENCE

Extract from the Votes and Proceedings of the House of Commons of Friday, May 17, 1991:

ORDERED,—By unanimous consent,—That the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1992, laid upon the Table on Tuesday, May 14, 1991, be referred:

To the Standing Committee on Public Accounts

Finance, Vote 20.

Extract from the Votes and Proceedings of the House of Commons of Friday, May 24, 1991:

Mr. Tremblay (Québec—Est) for Mr. Cooper, from the Standing Committee on House Management, presented the Second Report of the Committee, which is as follows:

Your Committee recommends that the Standing and Legislative Committees of this House be composed of the Members listed below:

MANAGEMENTPublic Accounts

Bellemare
Blackburn (Jonquière)
Casey
Gauthier
Kempling
Saint-Julien
Thorkelson
Whittaker
Young (Acadie—Bathurst)—(9)

By unanimous consent, it was ordered,—That the Second Report of the Standing Committee on House Management, presented earlier this day, be concurred in.

ATTEST

ROBERT MARLEAU

The Clerk of the House of Commons

ORDRES DE RENVOI

Extrait des Procès-verbaux de la Chambre des communes du vendredi 17 mai 1991:

IL EST ORDONNÉ,—Du consentement unanime,—Que le Budget des dépenses principal pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1992, déposé sur le Bureau le mardi 14 mai 1991, soit déferé:

Au Comité permanent des comptes public

Finances, crédit 20.

Extrait des Procès-verbaux de la Chambre des communes du vendredi 24 mai 1991:

M. Tremblay (Québec—Est), au nom de M. Cooper, du Comité permanent de la gestion de la Chambre, présente le deuxième rapport de ce Comité dont voici le texte:

Votre Comité recommande que les comités permanents et législatifs de la Chambre soient composés des députés dont les noms figurent ci-après:

GESTIONComptes publics

Bellemare
Blackburn (Jonquière)
Casey
Gauthier
Kempling
Saint-Julien
Thorkelson
Whittaker
Young (Acadie—Bathurst)—(9)

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que le deuxième rapport du Comité permanent de la gestion de la Chambre, présenté à la Chambre plus tôt aujourd'hui, soit agréé.

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des communes

ROBERT MARLEAU